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Abstract (en)
In infrared emitters, whose resistance wire is located in a sheathing tube of quartz glass or fused silica, radiant losses can be reduced by means
of a reflection layer, for example of gold, located on the sheathing tube. To improve the thermal stability of the reflection layer, a protective coating
of zirconium dioxide, silica and/or tin dioxide is proposed. The protective coating can be produced by using thermally decomposable organic
compounds of zirconium, silicon and/or tin.

Abstract (de)
Bei Infrarotstrahlern, deren Heizleiter in einem Hüllrohr aus Quarzglas oder Quarzgut angeordnet ist, können Strahlungsverluste durch eine auf
dem Hüllrohr befindliche Reflexionsschicht, zum Beispiel aus Gold, vermindert werden. Um die thermische Beständigkeit der Reflexionsschicht zu
verbessern, wird ein Schutzüberzug aus Zirkonium-, Silicium- und/oder Zinndioxid vorgeschlagen. Der Schutzüberzug läßt sich unter Verwendung
von thermisch zersetzbaren organischen Zirkonium-, Silicium- und/oder Zinnverbindungen herstellen.
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